
Föräldramöte 7/10 2020 
Liza & Morgan håller i mötet 
Diana Carlsmose protokollförare 

Hemmaplansmodellen presenteras – man spelar 3 mot 3 på en fjärdedelsplan, 1 min tuthockey, 
avbytare är på isen, samt tränare. Sarger har kommit in för att dela isen. Tekning efter varje byte, 
annars ingen tekning, andra laget backar hem, spelet sätts igång. Inga utvisningar utan jaktstraff. 
Alla spelare ställer sig i höjd med målet och straffläggare i mitten. När straffsättaren börjar åka, 
åker spelarna bakom också. Spelet är snabbt, mycket avslut, mkt att göra för målvakterna, de 
tvingas att passa, inga ”solo- åkningar”. Matchen är 15 min lång. Till varje match ska man ha 12+2 
spelare – 2 matcher igång med 6 spelare i varje lag + 1 målvakt. Fler matcher kan spelas samtidigt 
(2-3)  

I år spelar vi 2 serier – 1. Bara ’10, 2. ’09+’10 – halva laget från ’10 och halva från ’09 kallas. 
Matcher på både lördag och söndag – viktigt att svara så fort som möjligt. ’09 spelar både tre mot 
tre och helplan. De schemalägger matcherna för att se till att alla spelare spelar lika många 
matcher.  

Publik: än så länge är det tillåtet 25 föräldrar per lag, man behöver anmälas. Föräldravärdar 
behövs för att pricka av de föräldrar de som är anmälda. Schema till detta görs. Spelare får inte gå 
in tidigare än 5 min innan. När man anmäler om barn kommer till match fyller man i hur många 
som kommer följer med (vad man önskar). Information om publikregler skickas när info kommer på 
mail. 

Laget har inga andra åtaganden förutom publikvärduppdraget. 
 
Sökes 
 
Marknadsansvarig  
 
Sekretariatsansvarig – gör schema för vem som sitter i sekretariatet 
 
Kaféansvarig – gör schemat för när laget har caféet 
 
Kassör – registrera intäkter till laget, betalningar görs till klubben, betalningar för kläder, betalar för 
cuper = tar hand om lagets pengar 
 
Kaféansvarig - rollen är inte eftertraktad. Förälder vill att frågan tas vidare till klubben, att det är en 
tungrot uppgift. Det är mkt som ska göra i caféet, för mkt att göra när man står i caféet.  
 
Caféuppdraget diskuteras. Caféet är öppet på matcherna.  
 
Karin Schlyter tar uppdraget som ny kassör och Jenny Andersson tar uppdraget som 
sekretariatsansvarig. 
 
Caféansvarig och marknadsansvarig fortfarande vakanta poster.  
 
Cuper  
HV71 Trophy 19-20 december – spelas enligt hemmaplansmodellen. 2 dagars cup med 
övernattning på hårt underlag. För att känna på hur det är att sova över på en cup, vill man försöka 
att sova över i Vättlehallen för att träna på att sova över. I cupen deltar 16 olika lag i 4 olika ishallar. 
Mer info kommer sedan. LBK kommer med ett lag, så alla kommer inte kunna spela alla matcher. 
Man kommer att försöka vara så rättvis som möjligt.  

Lerumspucken 6 mars (krockar med finalen i GP pucken) vi kollar på att försöka byta datum för 
Lerumspucken.  
 
GP pucken 21 nov, slutspel i februari, final 6/3 
 
 



Skyddsutrustning – se över så att barnen har rätt storlek. Viktigt i den nya spelformen där det går 
fort och krockar sker oftare. Föräldrar önskar att tränare säga till om man ser att ens barn behöver 
nytt.  

Träningsupplägg – i år tränar vi med ’09. Det står i kallelsen om det är egen träning eller med ’09. 
Träningarna vill ha så mkt aktivitet som möjligt. Det kommer att finnas ett antal övningar som man 
håller sig till. Övningarna kommer att nivåanpassas och varieras för att det ska bli en utmaning. 
Hög närvaro önskas. 

Disciplin – om incident händer som behöver utmärkas – utvisning från träning sker i första hand i 
2 min utvisning. Om det upprepas och det är allvarliga händelser utvisas man från isen helt. Sedan 
återgår man till träning som vanligt. Om det uppstår konflikter vill ledare veta isåfall. Man är 
uppmärksam språket. Denna säsong känns bra – bra stämning och ok språk.  

Träningar ska vara roliga – det är vad vi vill. Skulle något barn ha en dålig känsla efter en träning, 
vill ledarna veta isåfall så man kan ta tag i det. 
 
Spelare ska vara klara 10 min innan de går ut på is. Då hinner tränarna gå igenom övningar, 
lagindelningar osv. Man vill undvika att göra det ute på isen för att få så mycket istid som möjligt.  
 
Fysträning börjar 21/10. Träning främst ute, om vädret inte tillåter är man inne i gympasalen. En 
timme innan träning. Mer info kommer, det kommer även stå i kallelsen. Man anmäler till träningen, 
om man inte kan till fysen är det ok. Kläder efter väder.  

Diana S har tagit en paus från att vara lagledare. Liza har kommer att fortsätta uppdraget, hör av 
er till Liza och inte till Diana. 

Barnen har fått en plats i förrådet att lägga sina backar. Barnen är duktiga på att ta hand om sin 
utrustning, hänga upp tröjor. Namnade vattenflaskor finns till matcherna. Pipar köps till 
matchflaskorna. Egen flaska till träning. 

Höstlovscamp 30-31 okt. 950 per spelare, betalas till laget. Information har kommit på mail.  
 
Uppmuntra gärna andra ni känner som vill börja spela hockey. Det vore bra och roligt att bli fler.  
 
Säg gärna till om man vill ta om försäljning av olika varor så vi fyller på lagkassan. Kaffe har 
tidigare varit lättsålt. Konrads mamma kan ta på sig uppdraget.  
 
Övrigt – fråga om roller – hur tänker man kring målvakter. Det finns möjlighet att målvakt kan vara 
ute om hen vill.  

Hur många ska det vara i sekretariatet?  Man behöver tänka på vilka som är anmälda till 
hemmamatch när man gör schemat. 
Hemmaplansmodellen är planerat att vara detta och nästa år.  


